
O B E C   J O V S A 

OBECNÝ ÚRAD,  072 32 JOVSA 73, tel.: 056 / 698 33 80, e-mail.: jovsa@obecjovsa.sk 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z  obecného zastupiteľstva v Jovse, konaného dňa 

31. 05. 2023 so začiatkom o 17:00 hodine v priestoroch OcÚ Jovsa 

_______________________________________________________________ 
 

POSLANCI OZ: 

1./ Adrián BURAĽ - prítomný 

2./ Mgr. Ľuboslav ČIŽMÁR - prítomný 

3./ Ing. Monika DEMKOVÁ - prítomná 

4./ Stanislav HARAKAĽ - prítomný 

5./ Ľuboš MODRÁK - prítomný  

6./ Tomáš ŠTOFA - prítomný 

7./ Peter ŽDIŇÁK - neprítomný 

 

Starostka obce: Mgr. Ľubica Čornejová - prítomná 

Obecná kontrolórka:  Mgr. Anna Kosánová - prítomná 

Pracovníčka OcÚ: Mgr. Gabriela Matušková - prítomná 

                                  

Obecné zastupiteľstvo v Jovse na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Zriaďovacia listina materskej školy 

5. Zriaďovacia listina základnej školy 

6. Zmluva o dielo na predmet zákazky „Vypracovanie projektovej dokumentácie 

k stavbe: Zlepšenie energetickej hospodárnosti ZŠ“ 

7. Plnenie rozpočtu obce k 31. 3. 2023 

8. Plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 3. 2023 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu  za rok 2022 

10. Záverečný účet obce za rok 2022 

11. Výročná správa obce za rok 2022 

12. Výročná správa konsolidovaného celku obce za rok 2022 

13. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

14. Úprava rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 4/2023 

15. Použitie prostriedkov z peňažných fondov obce 

16. Úprava rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 2/2023 

17. Rôzne - žiadosti občanov, zrealizované a plánované aktivity obce  

18. Záver 



2. str. 

 Bod č. 1 

 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce, ktorá oboznámila 

prítomných s programom rokovania a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné - piati  poslanci boli prítomní.  

 Bod č. 2 

     Za zapisovateľa zápisnice poverila starostka obce ekonómku obce, Mgr. Gabrielu 

Matuškovú, za členov návrhovej komisie Tomáša Štofu, Ľuboša Modráka a Adriána 

Buraľa, za overovateľov zápisnice Ing. Moniku Demkovú a Stanislava Harakaľa. 

Poslanci následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 32/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Tomáš Štofa, Ľuboš Modrák a Adrián Buraľ. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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Poslanci OZ následne hlasovali za program rokovania a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 33/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

Program rokovania OZ dňa 31. 05. 2023. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

V ďalšom starostka obce navrhla prerokovať žiadosti občanov v samostatnom bode, t.j. 

zmenu programu nasledovne:  

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Zriaďovacia listina materskej školy 

5. Zriaďovacia listina základnej školy 

6. Zmluva o dielo na predmet zákazky „Vypracovanie projektovej dokumentácie 

k stavbe: Zlepšenie energetickej hospodárnosti ZŠ“ 

7. Plnenie rozpočtu obce k 31. 3. 2023 

8. Plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 3. 2023 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu  za rok 2022 

10. Záverečný účet obce za rok 2022 

11. Výročná správa obce za rok 2022 

12. Výročná správa konsolidovaného celku obce za rok 2022 

13. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

14. Úprava rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 4/2023 

15. Použitie prostriedkov z peňažných fondov obce 

16. Úprava rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 2/2023 

17. Žiadosti občanov 

18. Rôzne, zrealizované a plánované aktivity obce  

19. Záver 
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Poslanci následne prijali 

  

U z n e s e n i e  číslo 34/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

OZ schvaľuje: 

Zmenu programu rokovania OZ dňa 31. 05. 2023, podľa uvedeného návrhu starostky 

obce. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. str. 

 

 Bod č. 3  

 

       Starostka obce skonštatovala, že prijaté uznesenia z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sú splnené, nakoľko išlo o doplnenie výzvy Environmentálneho fondu 

a uzatvorení zmluvy so spol. VVS,a.s. 

 

Poslanci OZ prijali 

U z n e s e n i e  číslo 35/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stav plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

HLASOVANIE:   

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 4 

 

 Z dôvodu aktualizácie legislatívnych zmien a spriehľadnenia doposiaľ 

vydaných dodatkov bol vypracovaný návrh zriaďovacej listiny pre Materskú školu 

v Jovse. Jej prijatím bude nahradená doterajšia zriaďovacia listina školy zo dňa 01. 05. 

1999, vydaná Okresným úradom v Michalovciach, vrátane jej dodatku a zriaďovacia 

listina školy zo dňa 04. 07. 2006. 

 Návrh predmetnej zriaďovacej listiny bol poslancom OZ doručený v časovom 

predstihu. 

 

V čase 17:10 sa na zasadnutie OZ dostavila poslankyňa Ing. Monika Demková. 

      

 Poslanci OZ  hlasovali a následne prijali 

     

 U z n e s e n i e  číslo 36/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

Zriaďovaciu listinu pre Materskú školu, Jovsa 182, 072 32. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Mgr. Ľuboslav Čižmár 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

 

Poslanec Mgr. Ľuboslav Čižmár pripomienkoval názov škôl doplnením o názov obce -

Jovsa. Kontrolórka obce podotkla, že názvy škôl sa musia zhodovať s názvami 

vedenými v Registri škôl a školských zariadení. Starostka obce informovala, že 

zriaďovacie listiny boli vypracované v spolupráci s riaditeľkami škôl a s odbornými 

zamestnancami Školského spoločného úradu vo Vinnom. 
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 Bod č. 5 

 

 Z dôvodu aktualizácie legislatívnych zmien a spriehľadnenia doposiaľ 

vydaných dodatkov bol vypracovaný aj návrh zriaďovacej listiny pre Základnú školu 

v  Jovse.   Jej  prijatím  bude  nahradená  doterajšia  zriaďovacia  listina školy  zo  dňa  

01. 07. 2002,  vydaná Obecným úradom v Jovse  dňa 28. 06. 2002, vrátane jej 

neskoršieho dodatku zo dňa 22. 03. 2010.  

 Návrh predmetnej zriaďovacej listiny obdŕžali poslanci OZ v časovom 

predstihu.. 

      

 Poslanci OZ  hlasovali a následne prijali 

     

 U z n e s e n i e  číslo 37/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

Zriaďovaciu listinu pre Základnú školu, Jovsa 242, 072 32. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Mgr. Ľuboslav Čižmár 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 6 

 Poslancom OZ bola v časovom predstihu zaslaná Zmluva o dielo na predmet 

zákazky ,,Vypracovanie projektovej dokumentácie k stavbe: Zlepšenie energetickej 

hospodárnosti ZŠ“. Účastný OZ bol aj právny zástupca obce, JUDr. V. Baťalík, ktorý 

poslancom odpovedal na otázky týkajúce sa tejto zmluvy, zdôraznil, že zmluva bola 

upravená a eliminuje riziká pre obec. 

 

Poslanci OZ o predmetnej zmluve diskutovali a následne prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 38/2023 

                                                            zo dňa 31. 05. 2023 

 

OZ schvaľuje: 

Zmluvu o dielo na predmet zákazky ,,Vypracovanie projektovej dokumentácie 

k stavbe: Zlepšenie energetickej hospodárnosti ZŠ“. 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Ing. Monika Demková 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 7 

 

 Ekonómka obce vypracovala a v časovom predstihu doručila poslancom OZ 

plnenie rozpočtu obce k 31. 3. 2023. 

       

Poslanci hlasovali a prijali  

   

U z n e s e n i e  číslo 39/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Plnenie rozpočtu obce k 31.3.2023. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 8 

 Ekonómka ZŠ spracovala plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 3. 2023, ktoré bolo 

poslancom OZ  doručené v časovom predstihu.  

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 40/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 3. 2023. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 9 

 Poslancom OZ bolo doručené stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu 

záverečného účtu za rok 2022. 

 

Poslanci OZ  prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 41/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce za rok 2022. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 10 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Návrh záverečného účtu Obce Jovsa za rok 2022, 

ktoré im bolo, ekonómkou obce, v časovom predstihu doručené a následne prijalo 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 42/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

b) Tvorbu rezervného fondu vo výške 100 %, t. j. 55 457,82 €. 

 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 11 

 Poslancom OZ bola v časovom predstihu doručená Výročná správa obce za rok 

2022, s ktorou sa oboznámili a následne prijali 

 

  

U z n e s e n i e  číslo 43/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Výročnú správu obce za rok 2022. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 12 

 Poslancom OZ bola v časovom predstihu doručená Výročná správa 

konsolidovaného celku obce za rok 2022, s ktorou sa oboznámili a následne prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 44/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Výročnú správu konsolidovaného celku obce za rok 2022. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 13 

 Hlavná kontrolórka obce vypracovala Plán kontrolnej činnosti HKO na II. 

polrok 2023, ktorý bol poslancom OZ doručený a zverejnený. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 45/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

 

OZ schvaľuje: 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 14 

 Ekonómka obce vypracovala a poslancom OZ odoslala úpravu rozpočtu obce 

rozpočtovým opatrením č. 4/2023. 

 

Poslanci OZ sa s rozpočtovým opatrením oboznámili a následne prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 46/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

 

OZ schvaľuje: 

Úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 4/2023. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17. str. 

 

 Bod č. 15 

 Uznesením č. 23/2023 zo dňa 02. 03. 2023 boli v bode a) schválené finančné 

prostriedky z peňažných fondov obce vo výške 7 540 € na financovanie výdavkov za 

vypracovanie žiadosti (1 000 €) a vypracovanie projektovej dokumentácie (6 540 €) 

k výzve z Plánu obnovy a odolnosti SR ohľadom zvýšenia kapacity MŠ a jej 

kompletnej rekonštrukcie. 

 Na vypracovanie žiadosti budú použité finančné prostriedky z bežných 

výdavkov,  schválené rozpočtovým opatrením č. 4/2023. 

 Finančné prostriedky z vyššie uvedeného uznesenia, vo výške 1000 €, budú 

použité na realizáciu verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu vo výške 

120 € s DPH, realizáciu verejného obstarávania na stavebné práce k rekonštrukcii MŠ 

vo výške 360 € s DPH a 500 € s DPH na dofinancovanie  projektovej dokumentácie. 

 Uznesením č. 15/2023 zo dňa 02. 03. 2023 OZ schválilo zámer obce zapojiť sa 

do výzvy z Plánu obnovy a odolnosti SR na Obnovu verejných historických 

a pamiatkovo chránených budov – obnovu budovy základnej školy. Za realizáciu 

verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu je potrebné použiť finančné 

prostriedky z peňažných fondov obce vo výške 300 € s DPH. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 47/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ  

a) mení: 

Účel použitia finančných prostriedkov vo výške 1000 €, schválených uznesením č. 

23/2023 zo dňa 02. 03. 2023. Finančné prostriedky budú použité na realizáciu 

verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu - 120 € s DPH, realizáciu 

verejného obstarávania na stavebné práce - 360 € s DPH a 500 € s DPH na 

spracovanie projektovej dokumentácie. 

 

HLASOVANIE: 

            Za bod a) tohto uznesenia hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Ing. Monika Demková 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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b) schvaľuje: 

Použitie finančných prostriedkov z peňažných fondov obce vo výške 300 € s DPH za 

realizáciu verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu, na obnovu budovy 

základnej školy. 

 

HLASOVANIE: 

            Za bod b) tohto uznesenia hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš 

Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Ing. Monika Demková 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 16 

 Poslancom OZ bola doručená úprava rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 

2/2023, ktorú vypracovala ekonómka ZŠ. 

 

Poslanci OZ sa s rozpočtovým opatrením oboznámili a následne prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 48/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

 

OZ schvaľuje: 

Úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 2/2023. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 17 

 Na Obecný úrad v Jovse bola doručená žiadosť občianky, Ing. Viery 

Lichvárovej, s ktorou sa poslanci OZ oboznámili na zasadnutí. Žiadosť sa týka parcely 

C-KN č. 612/2, ktorá bola v minulosti, údajne, vedená pod č. 373/2, vo vlastníctve 

nebohej Verony Štofilovej. V súčasnosti patrí obci. Ing. Lichvárová požaduje 

odkúpenie parcely za symbolickú cenu. K žiadosti sa na základe stanoviska 

zhotoviteľky Územného plánu obce vyjadril právny zástupca obce, ktorý odporúča 

riešiť žiadateľkou pomenovaný problém cez Okresný úrad Michalovce, katastrálny 

odbor resp. podaním žalobného návrhu o určení vlastníckeho práva vydržaním na 

Okresnom súde v Michalovciach. 

 

 Poslanci OZ o predmetnej žiadosti diskutovali a následne prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 49/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ  berie na vedomie: 

Žiadosť Ing. Viery Lichvárovej, ktorá sa týka parcely C-KN č. 612/2. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

Ďalšia žiadosť doručená obci bola žiadosť Mgr. Marty Pehaničovej, týkajúca sa 

vysporiadania vlastníckych vzťahov medzi parcelou C-KN č. 766/1 vo vlastníctve 

obce a parcelami v jej vlastníctve. Žiadateľka predložila 2 návrhy riešenia, pričom 

navrhuje odkúpenie alebo zámenu časti pozemku. K žiadosti sa vyjadril právny 

zástupca obce. 

 

O slovo požiadal občan Peter Dzurovčín, ktorého sa daná žiadosť týkala. Starostka 

obce dala hlasovať za udelenie slova. 

 

Poslanci  OZ prijali  
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U z n e s e n i e  číslo 50/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

 Udeliť slovo občanovi Petrovi Dzurovčínovi. 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 

Občan Peter Dzurovčín podal bližšie informácie k žiadosti a zdôraznil potrebu riešenia 

daného problému pre účely kolaudácie. 

 

 Následne poslanci OZ prijali  

 

 U z n e s e n i e  číslo 51/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

Zámer odpredať časť parcely C-KN č. 766/1 vo vlastníctve obce, vedenej na LV č. 

581 ( nová parcela vznikne rozdelením na základe geometrického plánu ) vo výmere 6, 06 

m², pričom geometrický plán a znalecký posudok dá vypracovať žiadateľka na vlastné 

náklady. Po predložení daných dokumentov OZ schváli spôsob  predaja novovytvorenej 

parcely. 

 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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 Bod č. 18 

 

RÔZNE 

 

1.východoslovenská OZV ďakuje obecnému úradu a miestnej základnej škole  za 

aktívnu účasť v súťaži vyhlásenej pri príležitosti Dňa Zeme. Zároveň apelovala na 

ďalšie obce s prosbou  pomoci a podpory aktivít, týkajúcich sa triedenia zberu 

odpadov, pretože len spoločnými silami dokáže nepresvedčených  obyvateľov zapojiť  

do zberu triedeného odpadu  a tým aj   znížiť  množstvo komunálnych odpadov. Čím 

väčšiu úroveň vytriedenia obec dosiahne, tým menej zaplatia jej občania za vývoz 

komunálneho odpadu. 

 

ZREALIZOVANÉ AKTIVITY 

 

- Riešenie výzvy Environmentálneho fondu na doplnenie žiadosti k projektu „Výstavba 

verejného vodovodu v obci Jovsa“. 

- Poďakovanie pedagogickým a nepedagogickým zamestnancom základnej a materskej 

školy pri príležitosti Dňa učiteľov. 

- Riešenie škodovej udalosti - veterná víchrica spôsobila škodu na nehnuteľnostiach, 

budove obecného úradu a Dome smútku  a povyvracala stromy v areáli základnej 

školy, cintorína. Vplyvom silného vetra a podmočených  koreňov bolo nutné   

realizovať výrub ďalších stromov, a to pri kaplnke a pri chráme. Následná úprava 

verejných priestranstiev po kalamite a oznámenie poškodených stromov na Okresný 

úrad, odbor starostlivosti o životné prostredie. V súvislosti s prácami po kalamite,  

starostka obce vyzdvihla ústretovosť a poďakovala  zástupcovi Tomášovi Štofovi, 

bratom Modrákovcom, Petrovi Ždiňákovi a menším obecným službám. Zároveň 

zdôraznila, že si váži  každú pomoc a spoluprácu, nakoľko nie je v dnešnej dobe 

samozrejmosťou, skôr vzácnosťou, no od koho ju očakáva najviac sú práve poslanci 

OZ. 

- Oprava verejného osvetlenia. 

- Podanie žiadosti v Programe obnovy dediny s projektom Úprava verejného 

priestranstva Pri mlyne – II. etapa. 

- Podanie žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie na rok 2023 v zmysle zákona 

č. 587/2004 Z. z. o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov na činnosť v súlade so Špecifikáciou činností 

podpory na rok 2023, OBLASŤ: ROZVOJ ODPADOVÉHO A OBEHOVÉHO 

HOSPODÁRSTVA, ČINNOSŤ: C4 Triedený zber komunálneho odpadu. 

- Účasť našej dedinskej folklórnej skupiny JOVŠANOČKY na regionálnej prehliadke 

záujmovo-umeleckej činnosti  s názvom AJ JESEŇ ŽIVOTA JE KRÁSNA 

organizovanej okresnou organizáciou JDS, pod záštitou prednostky Okresného úradu 

Michalovce, Mgr. Jany Margovej a starostu obce Krásnovce, Ing. Miloša Hujdiča. 

Poďakovanie za spoluprácu zaangažovaným členkám, korepetítorovi a koordinátorke 

za dobrovoľníctvo a ochotu rozvíjať vzťah k regionálnemu folklóru a k uchovávaniu  
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tradícii ľudovej kultúry, ako aj spoluobčanom Pavlovi Rosolovi, Michalovi 

Kopčanskému a Dane Kalafaktorovej za sprostredkovanie odvozu. 

- Odpoveď starostky obce na list podpredsedníčky vlády a ministerky investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie SR. 

- Odpoveď na výzvu Slovenskej agentúry životného prostredia na doplnenie údajov k 

žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie z Environmentálneho fondu na rok 

2023 v rámci Programu obnovy dediny. 

- Vyrovnanie terénu pred osembytovou jednotkou MRK ťažkou technikou Vojenských 

lesov a majetkov. Poďakovanie starostky obce vedeniu VLaM za ústretovosť 

a spoluprácu. 

- Spracovanie finančných výkazov za I. kvartál 2023. 

- Spracovanie konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2022. 

- Spracovanie Výročnej správy obce, Výročnej správy konsolidovaného celku obce 

a Záverečného účtu obce za rok 2022. 

- Spracovanie účtovnej závierky k 31. 03. 2023. 

- Podanie žiadostí o refundáciu nákladov na energie, následne schválenie žiadostí MH 

SR. 

- Súčinnosť pri organizovaní 37. ročníka Podvihorlatského maratónu zabezpečením 

občerstvovacej stanice v našej obci , poďakovanie za spoluprácu vedeniu základnej 

školy, ochotným pedagógom a žiakom. 

- Súčinnosť pri prípravách nových žiadostí ohľadom aktuálnych výziev, realizácia 

verejných obstarávaní. 

- Účasť pracovníčky obce na webinári Ako na dane v DCOM 3. časť, s tematikou Ako 

po výruboch. 

- Komplexná protipožiarna kontrola zameraná na preverenie celkového stavu 

organizačného a technického zabezpečenia ochrany pred požiarmi a na plnenie úloh 

obce vo veciach zvereného výkonu štátnej správy na úseku ochrany pred požiarmi. 

- Vykonanie štátneho stavebného dohľadu za účelom zistenia skutkového stavu vo veci 

realizovania stavebných prác bez potrebného ohlásenia alebo stavebného povolenia na 

parc. C-KN č. 380/1 v k.ú. Jovsa. 

- Výsadba okrasnej zelene a úprava verejného priestranstva pri strednej autobusovej 

zastávke. 

- Účasť starostky obce na 34. sneme Združenia miest a obcí Slovenska. 

- Účasť starostky obce na školení „Zákazka s nízkou hodnotou s praktickou ukážkou“. 

 

 

PLÁNOVANÉ AKTIVITY 

 

- Rekonštrukcia strechy na budove obecného úradu a na Dome smútku. 

- Doobhliadka strešného latovania na budove obecného úradu poisťovňou. 
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- Doplnenie žiadosti o platbu ohľadom NFP v rámci Programu rozvoja vidieka SR 2014  

- 2020 k projektu Detské ihrisko Jovsa – priestor k aktívnemu využívaniu voľného 

času. 

- Slávnostné uvítanie detí do života obce narodených v roku 2022. 

- Slávnostné prijatie a ocenenie žiakov s najlepšími výchovno-vzdelávacími výsledkami 

za šk. rok 2022/23. 

- Kolaudačné konanie spojené s miestnym zisťovaním novostavby rodinného domu p. 

Petra Rybnického. 

- Účasť starostky obce na XI. ročníku spoločensko-športového dňa regionálnych 

združení miest a obcí Zemplína. 

- Príprava a distribúcia obecných novín. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí Klubu akcionárov spol. VVS,a.s. 

- Účasť starostky obce na riadnom valnom zhromaždení spol.  VVS,a.s. 

- Účtovná závierka za II. kvartál 2023. 

- V ďalšom starostka obce vyzvala poslancov k diskusii o realizácii podujatí - Dňa 

rodiny 2023 a Rozlúčky s letom. Poslanci OZ sa zhodli realizovať v tomto roku 

Rozlúčku s letom a zahrnúť do akcie spoluprácu s ostatnými subjektmi pri príprave 

súťaží a atrakcií. 

 

- O slovo požiadala poslankyňa Ing. Monika Demková s otázkou, či je budova OFK 

pripojená na kanalizáciu a vodovod. Načo starostka odpovedala, že na kanalizáciu 

áno, na vodovod zatiaľ nie. Podotkla, že na vodovod je potrebné napojiť základnú 

školu a na kanalizáciu osembytovú jednotku MRK. V ďalšom sa poslankyňa 

informovala ohľadom žiadosti podanej na envirofonde, k čomu obec zatiaľ neobdŕžala 

žiadne rozhodnutie. 

- Poslanec Tomáš Štofa navrhol odstránenie guľatiny po kalamite na starom cintoríne 

mechanickou rukou, zároveň poukázal na väčší výtlk na ceste na cintorín. Starostka 

obce informovala, že objednávka ohľadom údržby ciest bola obcou odoslaná. Poslanec 

tiež upozornil, že pri rod. dome Saláteka je nefunkčné svietidlo verejného osvetlenia. 

Poslanec Ľuboš Modrák reagoval, že je ochotný kalamitné stromy z obecných parciel 

odpratať. 

- Poslanec Mgr. Ľuboslav Čižmár požiadal pokosiť pred spoluobčanom Emilom 

Záhorčákom a zároveň vyzvať p. Lanckovú na údržbu svojho pozemku. Starostka 

obce reagovala, že výziev na úpravu pozemkov bude určite viac, nakoľko sa v obci 

nachádza dosť vlastníkmi zanedbaných parciel. 

- Poslanec Ľuboš Modrák upozornil na zatekajúcu strechu materskej školy, na čo 

starostka obce zareagovala, že od riaditeľky školy túto informáciu nedostala a že 

plánované zapojenie sa obce do výzvy na rekonštrukciu budovy je naozaj potrebné. 

V ďalšom riešil výrub stromu pri potoku, na hranici dvoch pozemkov, načo starostka 

reagovala, že je potrebné, aby vlastník pozemku podal žiadosť na výrub na obecný 

úrad. 
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- O slovo požiadal prítomný občan Marcel Čižmár. Starostka obce vyzvala poslancov 

k hlasovaniu o udelení slova  

 

Poslanci  OZ následne prijali  

 

  

 U z n e s e n i e  číslo 52/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

 Udeliť slovo občanovi Marcelovi Čižmárovi. 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák. 

Proti: 0 

Zdržali sa: Tomáš Štofa 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Občan Marcel Čižmár pripomienkoval zápisnicu zo dňa 02. 03. 2023, a to že pri 

uznesení č. 26/2023 hlasovanie neprebehlo. Starostka obce reagovala, že zápisnicu 

overovali dvaja overovatelia.  

 

- O slovo požiadal občan Mgr. Marián Sobek. 

Starostka obce vyzvala poslancov k hlasovaniu o udelení slova  

 

Poslanci  OZ následne prijali  

 

 

 U z n e s e n i e  číslo 53/2023 

                                                       zo dňa 31. 05. 2023 

 

 

OZ schvaľuje: 

 Udeliť slovo občanovi Mgr. Mariánovi Sobekovi. 

HLASOVANIE: 

            Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár,  Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa. 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Občan Mgr. Marián Sobek pripomienkoval prerokovanú a poslancami OZ schválenú 

zmluvu, a to že absentuje názor zhotoviteľa, k čomu sa opätovne a kompetentne  

vyjadril právny zástupca obce. Starostka podotkla, že zmluva bola súčasťou verejného 

obstarávania a zo strany zhotoviteľa je už podpísaná. Zároveň apeloval na poslancov, 

aby nakladali s financiami obce, ohľadne podávania projektov, hospodárne, nakoľko 

aj v minulosti boli neúspešné a prioritou obce je vodovod. Starostka obce reagovala, 

že nespochybňuje priority obce, ani to, že z pomedzi podaných žiadostí boli aj žiadosti 

úspešné. Pokračovala, že toho času žiadosti ohľadom základnej, či materskej školy 

vypracované neboli, zatiaľ boli zrealizované verejné obstarávania. 

 

 

 Bod č. 19 

V závere starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

 

 

Zapisovateľka: Mgr. Gabriela Matušková                 .......................................... 

 

Overovatelia:   Ing. Monika Demková                      .......................................... 

 

              Stanislav Harakaľ                             .......................................... 

 
                                                                                               
 

                                                                                                   Mgr. Ľubica  Č o r n e j o v á  

                                                                                                       starostka obce 

                                                         
     
 
 
 
 
 
 

                                                                  


